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                                             P r o t o k ó ł  Nr XLII/2010

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  11 sierpnia  2010r. w sali Urzędu Gminy w
Kotlinie w godz. od 900 do 1105.

   I. Otwarcie.
           Otwarcia XLII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław
Moch  witając radnych,  Wójta Gminy Walentego Kwaśniewskiego, Sekretarza Gminy
Genowefę Dekert, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Sławomira
Wąsiewskiego, dyrektora Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin Elżbietę Mikołajczak,
sołtysów.
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem w sesji uczestniczyło 14 radnych.
Nieobecna radna Zofia Antczak.
Listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki do protokołu.
Nieobecny był  sołtys  Twardowa Marian Żurek.

II. Przedstawienie porządku obrad.

          Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XLI

sesji Rady.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XLI sesji oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Przyjęcie informacji  z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2010 roku.
8. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Publicznej

Gminy Kotlin za I półrocze 2010 roku.
9. Przyjęcie informacji z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz

rozkładania na raty należności pieniężnych do których nie stosuje się ustawy
Ordynacja podatkowa.

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
- uchylająca uchwałę Nr XLI/203/2010 Rady Gminy Kotlin z dnia 24 czerwca 2010r.

w sprawie zmian w podziale Gminy Kotlin na okręgi wyborcze, ich granic i
numerów oraz liczby wybieranych radnych w każdym okręgu i dostosowania opisu
granic okręgów wyborczych do stanu faktycznego,

- uchylająca uchwałę Nr XLI/204/2010 Rady Gminy Kotlin z dnia 24 czerwca 2010r.
w sprawie zmian w podziale Gminy Kotlin na stałe obwody głosowania,

- zmian w podziale Gminy Kotlin na okręgi wyborcze, ich granic i numerów oraz
liczby wybieranych radnych w każdym okręgu i dostosowania opisu granic
okręgów wyborczych do stanu faktycznego,

- zmian w podziale Gminy Kotlin na stałe obwody głosowania,
- zaciągnięcia długoterminowego kredytu,
- zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,
- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2010 rok.
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11. Wolne głosy i wnioski.
12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XLI sesji.
13. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęto 14 głosami "za".

ad.3 Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy.
            Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię Komisji co do treści protokołu z XLI sesji Rady Gminy, wnosząc o  jego przyjęcie.
Protokół z XLI sesji przyjęty został  14 głosami  "za".

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych.
             Radny Krzysztof Szyszka wnioskował o poprawę  stanu nawierzchni ulicy
Moniuszki.
Radny Szczepan Szymczak  wnioskował o:

- dopłatę do biletów komunikacji miejskiej, informując, że  bilety ulgowe
obowiązują na terenie gminy Jarocin, a od Witaszyc  dalej do Magnuszewic już nie,

- ustawienie tablicy "ślepa ulica" przy drodze w kierunku Magnuszewice Pędzew,
- o ustawienie  znaku  "zakaz wjazdu" przy blokach przy boisku sportowym w

Magnuszewicach, który nie obowiązywałby mieszkańców bloków.

ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XLI
sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie od XLI sesji Rady uczestniczył w
zakończeniu roku szkolnego w Gimnazjum w Woli Książęcej i w Szkole Podstawowej w
Kotlinie oraz obecny był na turnieju piłki nożnej o puchar Wójta Gminy.
 Poza tym przebywał na budowie drogi Twardów - Racendów oraz na budowie sieci
kanalizacji sanitarnej w Magnuszewicach.
Informacja Przewodniczącego przyjęta została bez uwag.

ad. 6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XLI sesji oraz z wykonania
uchwał Rady Gminy.
                  Sprawozdanie Wójta z realizacji uchwał Rady i o wydanych zarządzeniach w
okresie międzysesyjnym przedstawione przez Wójta stanowi załącznik do protokołu.
Mówiąc o uchwałach dotyczących podziału gminy na obwody i okręgi wyborcze Wójt
wyjaśnił, że z uwagi na to, iż Komisarz Wyborczy w Kaliszu  stwierdził, że uchwały w
których zmieniono obwody i okręgi wyborcze w Kotlinie poprzez przeniesienie ul.
Skłodowskiej i  Staszica z obwodu Nr 2 do obwodu Nr 1  podjęte zostały w sposób
niezgodny z prawem zachodzi potrzeba uchylenia tych uchwał  i konieczność podjęcia
nowych w których do okręgu i obwodu Nr 2 w Kotlinie dołączona zostanie miejscowość
Wilcza. W obwodzie w Magnuszewicach pozostaną dwie wsie: Wyszki i Magnuszewice.
Z ważniejszych wydarzeń w okresie międzysesyjnym Wójt wymienił:

- zawarcie umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej w Poznaniu  na dofinansowanie rozbudowy istniejącej oczyszczalni
ścieków w Wyszkach,

- złożenie wniosku do WFOŚiGW w Poznaniu o pożyczkę  w kwocie 420.900,-zł  na
budowę kanalizacji w Magnuszewicach,

- złożenie wniosku  do WFOŚiGW w Poznaniu o środki na budowę kanalizacji w
Wilczy, który to wniosek został zakwalifikowany na 2011 rok,

- podpisanie umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego w Poznaniu na
wyprzedzające  finansowanie budowy kanalizacji w Magnuszewicach,
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- rozstrzygnięcie przetargów: na   budowę ulicy Leśnej, wykonawcą której będzie
Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego S.A. w Kaliszu za kwotę  187.849,71
zł brutto i na powierzchniowe utrwalenie nawierzchni drogi Wysogotówek - Wola
Książęca, wykonawcą której będzie także Przedsiębiorstwo Budownictwa
Drogowego S. A. w Kaliszu, a koszt utrwalenia to 97.932,21 zł,

- zawarcie aktu notarialnego na sprzedaż stawu w Kotlinie.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

ad.7 Przyjęcie informacji z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2010 roku.
          Informację z wykonania budżetu Gminy za I półrocze przedstawiła Skarbnik Gminy.
Budżet Gminy został uchwalony przez Radę Gminy w dniu 30 grudnia 2009 roku.
Dochody budżetu  to kwota 18.445.980,- zł , a wydatki to kwota 22.240.595,- zł, w tym
zadania zlecone 2.803.462,- zł.
W ciągu I półrocza  wystąpiły zmiany budżetu, a mianowicie:

- zwiększenie dotacji celowej na zadania zlecone   - 322.204,- zł,
- zwiększenie dotacji celowej na zadania własne    - 249.627,- zł,
- zwiększenie dochodów własnych                         -   94.300,- zł,
- zmniejszenie subwencji                                          -      (- 35.769,- zł).

           Plan dochodów po zmianach  za I półrocze 2010 roku wynosi 19.076.342,- zł, a
wykonanie   9.462.663,- zł, co stanowi 49,60% zadań rocznych.
Na ogólna kwotę dochodów składają się:
      -     dochody własne                              - 3.096.590,24 zł,

- dotacja celowa na zadania zlecone  - 1.780.425,16 zł,
- dotacja celowa na zadania własne   -    456.726,- zł,
- subwencja z budżetu państwa         - 4.128.922,- zł.

Dochody własne to dochody z:
- podatków i opłat       - 2.306.868,32 zł,
- ze sprzedaży             -    585.683,70 zł,
- z majątku Gminy      -      83.953,47 zł,
- odsetki                       -     24.999,98 zł,
- pozostałe dochody     -     95.084,77 zł.
Dochody z podatków i opłat to:
      -    podatek od nieruchomości    - 1.151.271,45 zł,
      -    podatek rolny                        -    249.758,20 zł,
      -    podatek leśny                        -       11.185,00 zł,

- podatek od środków transportowych - 84.315,70 zł,
- podatek od czynności cywilno - prawnych  - 51.237,00 zł,
- podatek od spadków i darowizn - 5.906,00 zł,
- wpływy z opłaty targowej - 12.155,80 zł,
- wpływy z karty podatkowej  - 730,16 zł,
- wpływy z podatków zniesionych  - 977,80 zł,
- wpływy z opłaty skarbowej  - 8.775,50 zł,
- wpływy z opłaty eksploatacyjnej - 7.332,07 zł,
- wpływy z opłaty z tytułu  sprzedaży napojów alkoholowych  - 55.556,98 zł,
- wpływy z opłaty za zajęcie pasa drogowego - 14.449,80 zł,
- udział w podatku dochodowym od osób fizycznych - 645.834,00 zł,
- udział w podatku dochodowym od osób prawnych - 7.382,86 zł.

Dochody ze sprzedaży:
- wpływy ze sprzedaży majątku  - 32.580,60 zł,
- wpływy z najmu i dzierżawy    - 25.369,72 zł,
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- wieczyste użytkowanie - 26.003,15 zł.
Wpływy ze sprzedaży:
      -     wody     - 207.044,57 zł,
      -     wpływy z usług przedszkola   - 71.461,10 zł,
      -     wpływy z usług stołówek szkolnych   - 63.009,43 zł,
      -     wpływy za czyszczenie ścieków    - 188.931,54 zł,

- wpływy za składowanie odpadów  - 55.237,06 zł.
Odsetki:
      -      z podatków i opłat    - 25.829,19 zł,

- pozostałe odsetki - (- 829,21 zł).
Pozostałe dochody:
      -    wpływy z  dochodów funduszu ochrony środowiska   -   75.062,04 zł,
      -    wpływy z różnych dochodów  -    20.022,73 zł.
Dotacja  celowa  na  zadania zlecone:
      -     zwrot podatku akcyzowego     - 275.617,16 zł,
      -     administracja publiczna   - 30.079,00 zł,
      -     prowadzenie stałego rejestru wyborców - 582,- zł,

- przeprowadzenie wyborów  Prezydenta Rz. P.  - 19.053,- zł,
- świadczenia rodzinne - 1.441.584,- zł,
- opłacenie składek zdrowotnych  - 2.429,- zł,
- specjalistyczne usługi opiekuńcze - 11.081,- zł.

Dotacja na zadania własne:
- składki zdrowotne - 5.988,00 zł,
- wypłata zasiłków okresowych - 162.592,00 zł,
- wypłata zasiłków stałych - 44.000,00 zł,
- utrzymanie GOPS -u    - 42.390,00 zł,
- dożywianie w szkołach - 84.800,00 zł,
- stypendia dla uczniów - 116.956,00 zł,

Subwencje:
- zadania oświatowe - 3.279.592,- zł,
- część wyrównawcza subwencji - 849.330,- zł.

Na plan wydatków  23.054.966,- zł wydatkowano 9.129.752,20 zł, co stanowi 39,60%
zadań rocznych.
W poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej wykonanie wydatków  przedstawia
się następująco:
010 Rolnictwo i łowiectwo

- plan   - 4.521.182,- zł ,
- wykonanie   -  400.143,26 zł, co stanowi 8,85% .

400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę
- plan - 363.000,-zł,
- wykonanie - 186.966,39 zł, co stanowi 51,51% zadań rocznych.

600 Transport i łączność
- plan   -  1.902.227,- zł,
- wykonanie - 90.246,04 zł, co stanowi 4,74% zadań rocznych.

700 Gospodarka mieszkaniowa
- plan  -  10.000,- zł,
- wykonanie - 1.090,31 zł, co stanowi 10,90% zadań rocznych.

710 Działalność usługowa
- plan  - 202.000,- zł,
- wykonanie - 27.268,- zł, co stanowi 13,50% zadań rocznych.
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750 Administracja publiczna
- plan  - 2.253.270,00 zł,
- wykonanie  - 1.136.942,- zł, co stanowi 50,46%
      w tym:  - na zadania zlecone Gminie  - 26.631,59 zł,
                   - działalność Rady Gminy - 48.158,92 zł,
                   - promocja Gminy - 12.000,- zł,
                   - wpłata  składki na rzecz związku gmin - 14.528,- zł,
                   - diety sołtysów - 6.056,60 zł,
                   - działalność Urzędu Gminy - 1.029.566,97 zł.

751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz
sądownictwa

- plan - 20-.215,-zł,
- wykonanie - 11.175,38 zł, co stanowi 55,28%,

z tego: - prowadzenie stałego rejestru wyborców  - 559,98 zł,
- wybory Prezydenta Rz.P.   - 10.615,40 zł.

754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa
- plan - 442.500,- zł,
- wykonanie - 61.621,38 zł, co stanowi 13,93%,

w tym zakup samochodu dla OSP:  plan - 300.000,- zł, wykonanie - 0,00 zł.
756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki  związane z ich poborem

- plan 40.000,- zł,
- wykonanie - 20.454,72 zł, co stanowi 51,14%.

757 Obsługa długu publicznego
- plan - 100.000,- zł,
- wykonanie - 19.846,72 zł, co stanowi 19,85%.

758 Różne rozliczenia
- plan 200.000,- zł,
- wykonanie - 0,00 zł.

801 Oświata i wychowanie
- plan - 7.430.466,- zł,
- wykonanie - 4.131.443,39 zł, co stanowi 55,60% zadań rocznych,

w tym:
            - szkoły podstawowe   - 2.442.079,96 zł,  w tym inwestycje na
              plan 449.768,- zł , wykonanie - 445.998,04 zł ,
            - oddziały przedszkolne "O"  -   96.587,45 zł,

                  - przedszkole - 301.484,37 zł,
- gimnazja - 869.257,27 zł,
- dowożenie uczniów do szkół - 111.377,06 zł,
- utrzymanie ZOPO  -  139.781,09 zł,
- dokształcanie i doskonalenie nauczycieli - 8.504,18 zł,
- stołówki szkolne - 138.223,00,- zł,
- pozostała działalność - 24.150,00 zł.

851 Ochrona zdrowia
- plan  - 78.000,- zł
- wykonanie - 22.593,72 zł , co stanowi 28,97%

w tym: - zwalczanie narkomanii - 0,00 zł,
- przeciwdziałanie alkoholizmowi - 22.593,72 zł..

852 Pomoc społeczna
- plan  - 3.687.046,00 zł,
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- wykonanie - 2.029.000,25 zł , co stanowi  55,03%
w tym:
            - domy pomocy społecznej  - 39.771,80,- zł,
            - świadczenia rodzinne  - 1.434.009,89,- zł,
            - składka na fundusz zdrowotny - 6.420,60 zł,
            - wypłata zasiłków okresowych  celowych -  262.054,48 zł,
            - dodatki mieszkaniowe  - 16.608,90 zł,
            - zasiłki stałe - 42.111,74 zł,
            - utrzymanie GOPS  - 147.024,81 zł,
            - usługi opiekuńcze - 20.270,82 zł,
            - dożywianie i posiłki dla potrzebujących  - 60.727,21 zł.

854 Edukacyjna opieka wychowawcza
- plan  296.682,- zł,
- wykonanie - 159.595,21 zł, co stanowi 53,79%

w tym:
            - utrzymanie świetlic szkolnych  - 63.563,21 zł,

                  - pomoc materialna dla uczniów - 96.032,00 zł.
900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska

- plan  - 1.104.502,00,- zł,
- wykonanie - 679.129,36 zł, co stanowi 61,49%,

w tym wydatki inwestycyjne: - plan 69.502,- zł , wykonanie - 37.541,12 zł.
921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego

- plan 349.671 zł,
- wykonanie - 131.834,35 zł, co stanowi 37,70%

w tym:
             - wydatki inwestycyjne: plan 16.000,- zł, wykonanie  - 0,00 zł,
             - zakupy inwestycyjne: plan 23.996,00 zł , wykonanie - 0,00 zł
             - dotacje:
                - instytucje kultury - biblioteki - 182.000,- zł , wykonanie 99.800,00,
                - ochrona zabytków - 20.000,- zł, wykonanie - 0,00 zł,
                - organizacja festiwalu - 5.000,- zł, wykonanie - 0,00 zł.

926 Kultura fizyczna i sport
- plan  - 54.205,00 zł,
- wykonanie - 20.401,64 zł, co stanowi 37,64%

w tym wydatki inwestycyjne : plan 8.365,- zł, wykonanie - 1.200,- zł.
Ogółem plan wydatków wynosi 23.054.966,- zł, a wykonanie 9.129.752,20 zł, co stanowi
39,60%, w tym wydatki: bieżące - 8.586.701,01 zł, majątkowe - 543.051,19 zł.
Do przedstawionej informacji o przebiegu wykonania budżetu  Gminy za I półrocze 2010
roku nie wniesiono uwag, przyjmując ją jednogłośnie.
Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2010 roku stanowi załącznik do
protokołu.

ad.8  Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Publicznej
Gminy Kotlin za I półrocze 2010 roku.
          Przewodniczący Rady  zapytał czy są uwagi, czy zastrzeżenia do informacji, którą
na posiedzeniach Komisji Rady przedstawiła szczegółowo dyrektor Biblioteki Elżbieta
Mikołajczak ?
Nie słysząc uwag Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta przez
Wysoka Radę.
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Informacja  o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki stanowi załącznik do
protokołu.

  ad.9  Przyjęcie informacji z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz
rozkładania na raty należności pieniężnych do których nie stosuje się ustawy
Ordynacja podatkowa.
           Informację z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz rozkładania na
raty należności pieniężnych do których nie stosuje się ustawy Ordynacja podatkowa
przedstawił Wójt Gminy.
Wójt poinformował, że w okresie I półrocza 2010 roku umorzył  należności z tytułu:
      - opłaty za pobór wody   - 768,73 zł oraz odsetki za zwłokę w kwocie 2.158,28 zł,

- opłaty za odprowadzanie ścieków - 190,07 zł oraz odsetki za zwłokę w kwocie
  1.819,12 zł.

W I półroczu 2010r. odroczono termin spłaty należności za wieczyste użytkowanie
gruntów w kwocie 2.565,00 zł.
Rozłożono płatność na raty:

- należności z tytułu opłaty za pobór wody - 4.003,22 zł , plus 2.102,87 zł  odsetek za
zwłokę,

- należności z tytułu opłaty za odprowadzanie ścieków  - 2.739,72 zł, plus 1.052,76
zł odsetek za zwłokę  od tej opłaty.

Informację przyjęto bez zastrzeżeń.
Informacja złożona przez Wójta stanowi załącznik do protokołu.

 ad.10 Rozpatrzenie projektów uchwał.
          Odczytanie kolejno przez Przewodniczącego Rady Gminy projektów  uchwał, ich
rozpatrzenie i podjęcie:
1) uchylająca uchwałę Nr XLI/203/2010 Rady Gminy Kotlin z dnia 24 czerwca 2010r. w

sprawie zmian w podziale Gminy Kotlin na  okręgi wyborcze, ich granic i numerów
oraz liczby wybieranych radnych w każdym okręgu i dostosowania opisu granic
okręgów wyborczych do stanu faktycznego.
Uchwała Nr XLII/210/2010 podjęta została  10 głosami "za", przy 1 głosie
"przeciwnym" radnego Roberta Szyszki i 3 głosach "wstrzymujących " radnych:
Zdzisława Wodniczaka, Grzegorza Warmuza i Szczepana Szymczaka.

2) uchylająca uchwałę Nr XLI/204/2010 Rady Gminy Kotlin z dnia 24 czerwca 2010r. w
sprawie zmian w podziale Gminy Kotlin na stałe obwody głosowania.
Uchwała Nr XLII/211/2010 podjęta została 10 głosami "za", przy 4 głosach
"wstrzymujących" radnych: Grzegorza Warmuza, Zdzisława Wodniczaka, Szczepana
Szymczaka i Roberta Szyszki.

3) w sprawie zmian w podziale Gminy Kotlin na okręgi wyborcze, ich granic i numerów
oraz liczby wybieranych radnych w każdym okręgu  i dostosowania opisu granic
okręgów  wyborczych do stanu  faktycznego.
Uchwała Nr XLII/212/2010 podjęta została 10 głosami "za", przy 1 głosie
"przeciwnym" radnego Zdzisława Wodniczaka i 3 głosach "wstrzymujących" radnych:
Roberta Szyszki, Grzegorza Warmuza i Szczepana Szymczaka..

4) w sprawie zmian w podziale Gminy Kotlin na stałe obwody głosowania.
Uchwała Nr XLII/213/2010 podjęta została 10 głosami "za", przy 1 głosie
"przeciwnym" radnego Zdzisława Wodniczaka i 3 głosach "wstrzymujących" radnych:
Roberta Szyszki, Grzegorza Warmuza i Szczepana Szymczaka.

5) w sprawie zaciągnięcia  długoterminowego kredytu.
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Kredyt bankowy w wysokości 1.100.000,- zł Gmina zamierza zaciągnąć na
sfinansowanie budowy  dróg gminnych: Wysogotówek -  Wola Książęca, Racendów -
Twardów, w Wysogotówku (Ślewicz) i ul. Leśną w Kotlinie.
Uchwała Nr XLII/214/2010 podjęta została  jednogłośnie 14 głosami "za".

6) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.
Pożyczkę w kwocie 420.900,- zł Gmina zamierza zaciągnąć na dofinansowanie zadania
inwestycyjnego pod nazwą:  "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami i
pompowniami ścieków na nieruchomościach położonych w miejscowościach
Magnuszewice, Wyszki i Wilcza".
Uchwała Nr XLII/215/2010  podjęta została jednogłośnie 14 głosami "za".

7) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2010 rok.
Uchwała nr XLII/216/2010 podjęta została  jednogłośnie 14 głosami "za".

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu.
Ogłoszenie 10 minutowej przerwy w obradach.

 ad.11 Wolne głosy i wnioski.
Przewodniczący Rady Czesław Moch  wnioskował:

- o zawiadomienie właściciela pawilonu handlowego "DINO" w Kotlinie aby
przywrócił  plac przed pawilonem do porządku,

- o  zawiadomienie właściciela stawu przy ul. Rymarkiewicza w Kotlinie aby
przywrócił staw do porządku takiego jak był poprzednio gdy staw dzierżawiło Koło
Wędkarskie w Kotlinie.

Radny Maciej Skowron wnioskował o wyrównanie tłuczniem  drogi za Domem Strażaka
w Kotlinie.
Radny Skowron informował o bezpańskim psie, który odstrasza jeżdżących na rowerach.
Radny Grzegorz Warmuz ponowił wniosek o ustawienie wiaty autobusowej w Wilczy
przy  gazowni dla dzieci dojeżdżających do szkoły.
Radny Szczepan Szymczak pytał - czy jednorazowe zezwolenie udzielone  na sprzedaż
alkoholu do spożycia  podczas imprezy na otwartym powietrzu - placu przy remizie
strażackiej w Magnuszewicach nie wykorzystane z uwagi na to, że impreza ta nie odbyła
się może być wykorzystane w innym dniu?
Radny Szymczak  mówił , aby Gmina równo traktowała wszystkie wsie, aby każda wieś
posiadała salę. Radny poinformował o rozmowie z Komitetem Świetlicowym w Wilczy,
który zaproponował wynajęcie sali za około 500,- zł.
Radny Józef Szymendera podzielił się wiadomością o powstaniu wielkiej tuczarni świń
w budynkach po Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w Kotlinie przy ul. Waliszewskiej,
mówiąc, że będzie to dla Kotlina  bomba ekologiczna, prosząc o przyjrzenie się temu i
podjęcie  kroków prawnych, tym bardziej, że w pobliżu jest osiedle i kościół. Poza tym
należy wziąć pod uwagę to, że Kotlin ma już jedną bombę ekologiczną w Spółce Agros
Nova w postaci kilku ton amoniaku.
Radny Stefan Taczała poruszył sprawę budowy drogi powiatowej Kotlin - Parzew,
mówiąc, że w Sławoszewie droga ta jest za wąska i gdy stał będzie samochód przy
krawężniku, to kombajn nie przejedzie. Radny określił drogę jako bubel, a inwestycję tę
jako "spieprzoną". Budując drogę wycięto ileś drzew, pozostawiając dwa. Radny pytał -
czy to na złość Taczale?
Radny mówił, że asfalt  w niektórych miejscach położono bezpośrednio na ziemi i asfalt
ten już popękał.

 



9

Radny Taczała wnioskował o wycięcie przy tej drodze dwóch krzywych  lip w
Sławoszewie, przez które jest zwężenie jezdni, a których nie pozwolili wyciąć mieszkańcy
Sławoszewa. Radny mówił również o odkopaniu rowów przy tej drodze.
Radny Dariusz Józefiak zabierając głos powiedział, że spiesząc się na żniwa myślał, że
tematu drogi nie będzie.
Radny  Józefiak mówił, że projekt  opracował projektant i musi być robione zgodnie z
projektem, choć On też z pewnymi rzeczami się nie zgadza.  Zdaniem radnego Józefiaka
projektant powinien przyjechać do Wójta i lokalnych działaczy  i wtedy wskazano by ,
gdzie są newralgiczne punkty. Tak jednak się nie dzieje - mówił radny Józefiak.
Radny Józefiak pytał - dlaczego radnemu Taczale przeszkadzają wszystkie drzewa? Te
dwie lipy stoją na poboczu i jeżeli sprawiają problem to  będą wycięte, bo to minuta
roboty. Tylko, że drzewa rosną latami  i te drzewa dają tlen. Dalej radny Józefiak mówił,
że nie wie, czy radny Taczała to zauważył ale czymś musimy oddychać.
W trakcie tej dyskusji Przewodniczący Rady  poprosił obu radnych o wzajemny szacunek.
Radny Józefiak wyjaśnił, że musi odpowiedzieć radnemu Taczale, ponieważ nie będzie
jak określił bity ciągle po pysku. Poza tym drzewa te rosną na terenie Sławoszewa.
Na co radny Taczała odpowiedział, że Parzew 1 i 2 (numery domów) jest i będzie w
Parzewie.
Sołtys wsi Wola Książęca Teresa Smolińska wnioskowała o zlikwidowanie kontenerów
na  śmieci przy Szkole w Woli Książęcej. Do kontenerów tych  przywożone są śmieci
spoza terenu naszej gminy.
Sołtys wnioskowała o uprzątnięcie terenu wokół kontenerów oraz o wykoszenie trawy  do
terminu dożynek wiejskich, zaznaczając, że w Twardowie koszono trawę  już pięć razy.
Sołtys wnioskowała o to, aby pracownicy  z Gminy przyjeżdżający kosić trawę zgłaszali
się do  sołtysa.

ad.12  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
sesji.
               Wójt odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone  na poprzedniej sesji
poinformował, że:

- budynek szkolny  przy ul. Dworcowej został wyceniony i uda się go sprzedać, a w
przyszłym roku Gmina przystąpi do sprzedaży budynków przy ul. Konopnickiej,

- znaki na Orpiszewku zostały ustawione,
- motocykliści są, a pomysłu na nich w dalszym ciągu nie ma,
- przystanek w Magnuszewicach zostanie naprawiony i odnowiony,
- jesienią wycięte zostaną krzaki przy drodze Twardów Racendów,
- czyszczenie rzeki Lutynia zależne jest od środków na to zadanie jakie otrzyma

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu.
Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji Wójt  poinformował,
że:

- stan nawierzchni ulicy Moniuszki może być zły i Gmina spróbuje ją poprawić,
- Komunikacja Miejska w Jarocinie i w Pleszewie zwracały się do Gminy  o to by

mogły zatrzymywać się  na przystankach PKS i wywiesić swój rozkład jazdy, a
resztę organizowały we własnym zakresie.

      Rozmowa była z firmą z Pleszewa, która przedstawiła wykaz  komu przysługiwały
      będą bilety ulgowe. Problem zdaniem Wójta polega na czyś innym.
      Przedsiębiorstwa te musiałyby wykazać ile  jest  osób  niepełnosprawnych
      jadących  z Jarocina do Kotlina czy Magnuszewic  np. 1 osoba  i wtedy można by
      podjąć jakieś decyzje finansowe. Gmina zdaniem Wójta nie może dopłacać do
      kilometra tyle samo co Jarocin czy Pleszew. Wójt przypomniał, że w latach 90
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     Gmina dopłacała, a wówczas radny Jankowski licząc osoby jeżdżące autobusem
     udowodnił, że Gmina płaci za wożenie powietrza.  Wójt poinformował, że z obsługą
     komunikacyjną mogą być problemy, bowiem PKS Kalisz do którego  należy
     Oddział Jarociński został przejęty przez Miasto Kalisz. Z Komunikacją Miejską
      zdaniem Wójta należałoby rozmawiać o rzeczach konkretnych. Wójt przyznał, że
      jest nienormalne, że osoba wsiadająca w Jarocinie do Witaszyc ma bilet ulgowy, a
      w Witaszycach kupuje drugi bilet i jedzie do Magnuszewic.
- znak " Ślepa ulica" przy drodze w Magnuszewicach  w kierunku Pędzewa zostanie

ustawiony,
- odnośnie zakazu wjazdu na teren Wspólnoty Mieszkaniowej w Magnuszewicach

Wójt powiedział, że to co wkracza w sferę życia publicznego jest  najgorsze do
rozwiązania. Kultury ludzkiej i podejścia do drugiego człowieka nie rozwiąże
żaden przepis. Należący do Wspólnoty  Mieszkaniowej  kupili grunt i mają prawo
do jego władania. Natomiast osoby przyjeżdżające  na mecze nie powinni
zastawiać wjazdu.

- rozmowa o placu przy DINO to rozmowa o niczym, bowiem właściciel nie jest
zainteresowany zrobieniem porządku uważając, że kiedyś ktoś zrobi, a tym kimś
będzie Gmina,

- co do stawu przy ul. Rymarkiewicza w Kotlinie  to właściciel ma prawo robić co
chce i będzie tak jak kiedyś w Magnuszewicach i w Twardowie, będzie rosła
trzcina,

- droga za Domem Strażaka w Kotlinie nie jest drogą \, a przejazdem ale zostanie
wyrównana,

- co do psa na ul. Teodorowskiej jeżeli go ktoś pokaże który to jest to zostanie
złapany i umieszczony w przechowalni,

- zakup wiaty autobusowej wymaga zmiany  budżetu w wydatkach inwestycyjnych i
jeżeli znajdą się środki to wniosek ten zostanie załatwiony,

- zezwolenie na jednorazową sprzedaż alkoholu  jest  zezwoleniem na jeden dzień,
- co do korzystania ze świetlicy wiejskiej w Wilczy  Wójt odpowiedział, że nie chce

wchodzić z kopytami  w to co ustaliły środowiska wiejskie. Ludzie  powinni się
dogadać - uważał Wójt. W Wilczy Komitet Świetlicowy wie, że sala po zabawie
wygląda inaczej niż po komunii czy po weselu. Zdaniem Wójta opłata za wynajęcie
sali na zabawę powinna  być wyższa niż za wynajęcie na inne przyjęcia.

- budynki przy ul. Waliszewskiej kupił od Syndyka masy upadłościowej Rolniczej
Spółdzielni Produkcyjnej w Kotlinie rolnik. Wójt poinformował, że obowiązuje
przepis  mówiący o koncentracji zwierząt, z tym, że nie jest w tym momencie
przygotowany  w tym temacie.
Wójt przypomniał o konflikcie dotyczącym hodowli zwierząt jaki miał miejsce w
Wilkowyi. Zdaniem Wójta jeżeli jest pomysł na zagospodarowanie budynków na
Waliszewie z przeznaczeniem na tuczarnię świń to będzie to dramat.

- na wsiach nie powinno budować  chodników tylko poszerzać jezdnie. Jezdnia drogi
Kotlin - Parzew ma parametry prawdopodobnie takie jak mieć powinna, a w
Sławoszewie robi wrażenie jakby była węższa.

- co do drzew - 2 lip, które pozostawiono w Sławoszewie nie ma  złośliwości do
nikogo. Jeżeli lipa jest dziurawa to Starosta  będzie starał się o wycięcie. Wójt
przyznał, że  gdyby przez 29 lat zarządzania Gminą zrealizował wszystkie wnioski
o wycinkę drzew to nie pozostałoby żadne drzewo, a nowe nie chcą rosnąć. Nie kto
inny jak właśnie Sławoszew zadbał o posadzenie drzew po wycince topoli.

- odnośnie rowów przydrożnych Wójt powiedział, że nie wie czy je należy
odkopywać. Przy drodze gminnej Twardów - Racendów  są pięknie odbudowane
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rowy. Znając właścicieli gruntów kupionych od RSP to do wiosny rowy te nie
dotrwają - mówił Wójt.

- co do likwidacji kontenerów na odpady w Woli Książęcej  Wójt przyznał, że nie
chce się wierzyć, że to ktoś przywozi śmieci spoza terenu. Uważał, że to część
obywateli naszej gminy ma dużą nadprodukcję śmieci nie mieszczących się w
pojemniku i w workach i przywożą do kontenera.
Radny Czesław Smoliński wnioskował o przesunięcie kontenerów w inne miejsce,
proponując teren przy sklepie.
Radny Stefan Taczała poinformował  o tym, że do lasu w Racendowie ktoś
przywiózł 3 przyczepy śmieci.

- trawa w Woli Książęcej zostanie wykoszona  i chyba do dożynek zdążą.

ad.13  Zamknięcie obrad.
           Dziękując wszystkim za udział w sesji Przewodniczący Rady Gminy Czesław Moch
zamknął XLII sesję Rady Gminy Kotlin.

 Protokółowała: Paterczyk K.                             Komisja Rewizyjna:

                                                    1. Przewodniczący Józef Szymendera .................................

                                                    2. Członek Zofia Antczak                    ................................

                                                    3. Członek Andrzej Sitnik                    ................................

 


